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17 Ağustos 1999 Kocae-
li’nin Gölcük ilçesinde yaşa-
nan ve İstanbul başta olmak 
üzere Marmara Bölgesi’ndeki 
önemli merkezleri doğrudan 
vuran deprem sonrasın-
da uzmanlar “30 yıl büyük 
deprem yok” demişti. Bugün 
23. yılın içerisinde ve Doğu, 
Güneydoğu Bölgemizde 11 ili 

ÖNLEM ALMIYOR; DAVETIYE ÇIKARIYORUZ

SAYFA 3’TE

14 MEGA PROJE
Trafik sorunu Ümraniye’de tarihe karışıyor

n Ümraniye 
Belediyesi, ilçede 
artan nüfus ve araç 
yoğunluğu sebebiyle 
ulaşımda yaşanan 
sıkıntıları çözmek 
için 14 yeni ulaşım 
projesi geliştirdi. Tra-
fik ve park sorununu 
ortadan kaldıracak 
Ulaşım Master Planı 
kapsamında hazır-
lanan 14 proje ile 
Ümraniye’deki trafik 
yoğunluğunun yüzde 
30 azaltılması planla-
nıyor. n 14’TE

Artan konut kirası ve gıda fiyatları sebebiyle İstanbul’dan diğer illere göç arttı. 
TÜİK verilerine göre son 5 yılda 2 milyon 182 bin kişi İstanbul'dan göç etti.

Istanbul yabancılara 
terk ediliyor

Türk vatandaşları mega kenti terk edip 
memleketine dönerken, yabancı uyruklu-
ların İstanbul'a göçü hız kesmiyor. 

Eski CHP İstanbul Milletvekili 
Gürsel Tekin, 7-8 yıldır İstanbul'da-
ki bu göç sorununa dikkat çektiğini 
belirterek “İstanbul yabancıların 
memleketi olmuş” dedi. Tekin, şeh-
ri terk eden Türklerin ise genellikle 
memleketine döndüğünü ifade etti.

n Türkiye İstatistik Kurumu'nun (TÜİK) 
verilerine göre ise son 5 yılda 2,2 milyon 
kişi İstanbul'dan diğer şehirlere göç etti.

TEKIN: ISTANBUL 
YABANCILARIN 
MEMLEKETI

Mega kentin araç sayısı 

23 iLiN 
nüfusuna denk

SAYFA 3’TE

Resmi rakamlara göre 
İstanbul'da trafiğe kayıtlı 
araç sayısı Türkiye'de 23 
ilin toplam nüfusuna denk 
geliyor. Mega kentte trafiğe 
kayıtlı 4 milyon 940 bin 10 
araç bulunuyor. n 3’TE

Altın Karıncalar, 
100. yılı kutladı

n Maltepe Belediyesi Kadın ve 
Aile Hizmetleri Müdürlüğü’ne bağlı 
Üreten Engelliler Merkezi’nde Türkiye 
Cumhuriyeti’nin kuruluşunun 100. 
yıl dönümü nedeniyle kutlama prog-
ramı düzenlendi. n 15’TE

HDY Filo’da başarının sırrı; 

Değişime ayak
uydurmak

n Taşımacılık ve filo kiralama sektöründe 
emin adımlarla yürüyen HDY Filo Kirala-
ma’nın Kurucusu Hidayet Yıldırım, gazetemi-
zin ‘başarı hikayeleri’ konuğu oldu. n 5’TE

Atatürk'ün Mirası: 
Yüz Yıllık Cumhuriyetin 
Değişim Yolculuğu

n CHP İBB ve 
Bahçelievler Belediyesi 
önceki dönem Meclis 
Üyesi Mehmet Berke 
Merter, 29 Ekim 
Cumhuriyet Bayramı ve 
Cumhuriyetimizin 100. 
Yılına özel bir makale 
kaleme aldı. n 9’DA

Adrenalin seven 
Küçükçekmecelilerin 
buluşma noktası 

Macera
Parkları SAYFA 4’TE

Avcılar’ın 
çehresi 

değişiyor

Avcılar’da dö-
nüşüm devam edi-
yor. Avcılar Meyda-
nı’nı modern bir 
kent meydanına 
dönüştürecek 
"Avcılar Meydan 
Düzenlemesi ve 
Zemin Altı Oto-
park" projesinin 
temel atma töreni 
yapıldı. n 8’DE

Bir Çatalca geleneği
Çatalca Belediye Başkanı Mesut 

Üner’den gençlere yine anlamlı 
bir jest geldi. Başkan Mesut Üner 
Çatalca’da 12’inci sınıf öğrencileriyle 
birlikte döneminde 3’üncü kez Anka-
ra’da Anıtkabir’i ziyaret etti. n 8’DE

SARIYER’E SPOR 
TESISI GELIYOR

Sarıyer’e değer katan projelerden biri 
olan Poligon Spor Kompleksi’nin inşa-
atı hızla devam ediyor. Sarıyer Belediye 
Başkanı Şükrü Genç, Kasım ayında kaba 
inşaatı tamamlanması beklenen tesiste 
incelemelerde bulundu. n 6’DA

‘Cumhuriyetin Kadınları’ 

unutulmadı
Beylikdüzü Belediyesi’nin Cumhuriyet’in 100. yılı etkin-

likleri kapsamında düzenlediği Cumhuriyet ve Kadın söyleşi-
si yoğun bir katılımla gerçekleşti. n 12’DE

Akpolat’tan 
100. Yıl çağrısı!
Beşiktaş Belediyesi, Cumhuriyet’in 
100. yılının coşkuyla kutlanması 
için ilçedeki komşularına ve esnafa 
bayrak dağıtımı yapıyor. n 12’DE 

Şişli’den dünyaya 
BARIŞ MESAJI

Şişli Belediyesi, Kurtuluş 
semtinden göç etmek duru-
munda kalan ve şu anda Yuna-
nistan’da yaşamlarına devam 
eden 50 komşusunu, Şişli’de ya-
şayan komşularıyla Aya Dimitri 
Kültür Günü Buluşması’nda bir 
araya getirdi. n 10’DA

Büyükçekmece ‘Kentsel 
Şartta’ öncü olacak

Avrupa Konseyi 
Yerel ve Bölgesel 
Yönetimler Kong-
resi’nin 45’inci 
Genel Kurulu’nda 
görüşülen Kentsel 
Şart III Bildirgesi 
onaylandı, bildir-
geyi imzalayan ilk 
belediye ise Büyük-
çekmece Belediyesi 
olacak.n 7’DE

 
HER ŞEYDEN ÖNEMLI

Esenyurtlular, belediyenin 
verdiği diyetisyen hizmeti sa-
yesinde kilo kontrolü yaptıra-
rak, doğru beslenme yöntem-
lerini öğreniyor. n 10’DA

ESENYURTLULARIN 

SAĞLIĞI

ATAKENT MAHALLESI ATA CADDESI 
19 SOKAK NO 2 /C 

KÜÇÜKÇEKMECE ISTANBUL

29 EKIM
CUMHURIYET 
BAYRAMI 
Kutlu Olsun
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YASINDA!,
Ulusal egemenliğin, demokrasinin, ulus bilincinin, özgür aklın, 
birey olmanın, fırsat eşitliğinin, kadın haklarının, çağdaş hukukun, 
kültür-sanatın, akılcı ve bilimsel eğitimin, ekonomik kalkınmanın, 
uygar yaşamın ve barışın güvencesi Cumhuriyet, istiklâl mücadelemizi 
zafere ulaştıran birlik ve beraberlik ruhunun büyük eseri olmuştur.

“Milletin bağımsızlığını yine milletin azim ve kararı kurtaracaktır" ilkesi ile 
hür ve bağımsız yaşama kararlılığını ortaya koyan Türk milleti, istiklal
ve istikbaline olan güçlü inancı sayesinde dillere destan bir Millî Mücadeleyi 
Cumhuriyet ile taçlandırmıştır.

Bağımsızlık düşüncesi ile inşa edilen Türkiye Cumhuriyeti, istiklal
mücadelemizi zafereulaştıran birlik ve beraberlik ruhunun da büyük eseridir.

Cumhuriyetimizin kurucusu Gazi Mustafa Kemal Atatürk 
başta olmak üzere kahraman silah arkadaşlarını, 
aziz şehitlerimizi ve gazilerimizi rahmet ve şükranla 
anıyorum.

“Ey yükselen yeni nesil! İstikbal sizsiniz. 
Cumhuriyeti biz kurduk, onu yükseltecek ve yaşatacak 
sizsiniz…”

100. yılında Cumhuriyet Bayramımız kutlu olsun…

29 Ekim

TURGAY ÖZCAN

29 Ekim

Cumhuriyet
BAYRAMI
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Türk vatandaşları mega kenti 
terk edip memleketine dönerken, 
yabancı uyrukluların İstanbul'a 
göçü hız kesmiyor. 
TEKİN: İSTANBUL YABANCILARIN 
MEMLEKETİ

Eski CHP İstanbul Milletvekili 
Gürsel Tekin, 7-8 yıldır İstan-
bul'daki bu göç sorununa dikkat 
çektiğini belirterek “İstanbul 
yabancıların memleketi olmuş” 
dedi. Tekin, şehri terk eden Türk-
lerin ise genellikle memleketine 
döndüğünü ifade etti.

Türkiye İstatistik Kurumu'nun 
(TÜİK) verilerine göre ise son 5 
yılda 2,2 milyon kişi İstanbul'dan 
diğer şehirlere göç etti.

İstanbul'daki Suriyeli ve diğer 
yabancı uyruklu sayısı ise ar-
tış kaydederken Tekin, “Bu göç 
hareketleriyle birlikte İstanbul'da 

yaşayan yabancı uyruklu kişile-
rin sayısında ciddi oranda artış 
yaşanıyor. İstanbul yabancıların 
memleketi olmuş” diye konuştu.
“ÇANAKKALE, BALIKESİR GİBİ 
YERLERE GİDİYORLAR”

Örneğin Kadıköy Moda'da 
200-300 yıldır oralı olanların krize
dayanamayıp evini kiraya vererek 
İstanbul'dan gittiğini söyleyen 
Tekin, orta sınıfın Çanakkale, 
Balıkesir gibi kentlere yerleştiğini 
söyledi.

Tekin ayrıca, “Onların yerine 
kimler geliyor? Kendi ülkelerinde 
zenginleşmiş, Mısır, Ukrayna, 
İran gibi ülkelerin vatandaşları, 
İstanbul'un merkezi yerlerinde 
mülk edindi, taşındı” ifadelerini 
kullandı.
VERİLER TÜİK’TEN

TÜİK verilerine göre 2018-2022 

yıllarını kapsayan son 5 yılda 2 
milyon 182 bin kişi İstanbul'dan 
göç etti.

2018'de 596 bin olan bu sayı 
2019'da 378 bine düşse de takip 
eden yıllarda tekrar kademeli artı-
şa geçerek 2022'de 418 bini aştı.
SEBEP DAHA İYİ YAŞAM ŞARTLARI

İnsanların İstanbul'dan ayrıl-
ma sebeplerinden en önemlisi ise 
yüzde 22,1 ile “daha iyi konut ve 
yaşam koşulları” oldu.

Aynı dönemde toplam 1 mil-
yon 983 bin kişi ise İstanbul'a göç 
etti. İstanbul'un nüfusu Suriye-
lilerle birlikte 16 milyon 440 bin 
olurken hâlâ göç almaya devam 
eden mega kentten gidenlerin sa-
yısı ise gelenlerden 199 bin fazla. 
Ekim başı itibarıyla ise 576 bin 
yabancı ikamet izni ile İstanbul'da 
yaşıyor. KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

İstanbul yabancılara 
terk ediliyor Artan konut kirası ve gıda fiyatları sebebiyle İstan-

bul’dan diğer illere göç arttı. TÜİK verilerine göre son 5 
yılda 2 milyon 182 bin kişi İstanbul'dan göç etti.

Resmi rakamla-
ra göre İstanbul'da 
trafiğe kayıtlı araç 
sayısı Türkiye'de 23 
ilin toplam nüfusuna 
denk geliyor. Mega 
kentte trafiğe kayıtlı 
4 milyon 940 bin 10 
araç bulunuyor.

Trafiğe kaydı 
yapılan araç sayısı 
her geçen gün artıyor. 
İstanbul'da günün 
belirli saatlerinde 
araç yoğunluğu tra-
fiği artırıyor. Türkiye 
İstatistik Kurumu 
(TÜİK) verilerine göre 
İstanbul'da 2022 yılı 
Aralık ayı itibarıyla 
trafiğe kayıtlı toplam 
4 milyon 940 bin 10 
araç bulunuyor. Bu 
araçların 3 milyon 
328 bin 8'ini otomo-
bil, 100 bin 995'ini 
minibüs, 37 bin 
268'ini otobüs, 779 
bin 451'ini kamyonet, 
145 bin 647'sini kam-
yon, 507 bin 138'ini 
motosiklet ve 41 bin 
503'ünü diğerleri 
oluşturuyor.

TRAFİK SORUNU 
BÖYLE BİTMEZ

İstanbul'da 23 ilin 
toplam nüfusu kadar 
araç bulunuyor. Mega 
kentte 4 milyon 940 
bin 10 kayıtlı araç tra-
fikte görülürken, en 
düşük nüfusa sahip 
23 ilin toplam nüfusu 
5 milyon 76 bin olarak 
hesaplanıyor.

Bu iller; Bolu, 
Nevşehir, Yalova, 
Bingöl, Kars, Hakka-
ri, Kırıkkale, Burdur, 
Karaman, Karabük, 
Kırşehir, Erzincan, 
Bilecik, Sinop, Iğdır, 
Bartın, Çankırı, 
Artvin, Gümüşhane, 
Kilis, Ardahan, Bay-
burt ve Tunceli'den 
oluştu.

Hal böyle olunca 
İstanbul’da trafik so-
rununun olması gayet 
normal. Bu kadar faz-
la araç dünyanın tüm 
şehirlerinde trafik 
yaratma potansiyeli 
taşıyor. KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Mega kentin araç sayısı 

23 İLİN 
nüfusuna denk

İş dünyasının, sivil toplum kuruluşlarının ve 
siyasetin yakından tanıdığı Hıdır Koç, uzun sü-
redir mücadele ettiği hastalığa yenik düşerek 
ebedi hayata uğurlandı. Başakşehir’de ikamet 
eden ve başta Başakşehir Onurkent olmak 
üzere birçok bölgede inşaat yapan Hıdır Koç, 
uzun süredir mücadele ettiği ve zaman zaman 
‘atlattım’ dediği kansere karşı verdiği savaşa 
yenik düştü.  Dün gece ağırlaştığı için Çam ve 
Sakura Hastanesi’ne kaldırılan Koç, tüm müda-
halelere rağmen hayata gözlerini yumdu. 

CHP, TAM KADRO ORDAYDI
Her alanda olduğu gibi siyasi alanda da 

örnek kişiliği ile bilinen, sevilen ve örnek gös-
terilen Hıdır Koç, uzun süre CHP Başakşehir İlçe 
Başkanlığı’nda görev aldı ve hizmet etti. Koç’un 
ölümünü duyan partilileri gerek hastanede 
gerek evinde ailesini yalnız bırakmadılar. Oğlu 
Timur Koç’un yönetim kurulu üyesi olarak gö-
rev yaptığı CHP Başakşehir İlçe Örgütü Başkan 
Beyzade Kayabaşı ve tüm yönetim kurulu 
üyeleriyle birlikte Koç ailesini bir an olsun yalnız 
bırakmayıp acılarını paylaştılar.

İKİTELLİ CEM EVİ’NDEN
 UĞURLANDI

CHP İstanbul Milletvekili Özgür Karabat ve 
CHP Başakşehir geçmiş ilçe başkanları, Başak-
şehir Belediyesi CHP’li Meclis Üyeleri, İEOSB’de 

yer alan sanayi sitesinin kooperatif başkanları, 
çok sayıda iş insanı, siyasi parti ve sivil toplum 
kuruluşu temsilcileri de cenazede hazır bulun-
dular. Koç’un naaşı dualar eşliğinde memleketi 
Bingöl’de toprağa verilmek üzere gönderildi.

OĞLU HELALLİK İSTEDİ
Hıdır Koç’un oğlu Timur Koç kısa bir ko-

nuşma yaparak, “Babamdan alacağı olan varsa 
eğer biz buradayız ve her türlü borcu ödemek 
için hazırız, babamın alacağı olanlardan ise bir 
talebimiz yok hakkımız bizden yana helaldir. Siz 
de babama hakkınızı helal ediniz” dedi. Kent Ya-
şam Gazetesi ailesi olarak merhuma Allah’tan 
rahmet ailesine sabır ve başsağlığı diliyoruz. 
Celal Karaali/KENT YAŞAM

Bu dünyadan bir 
Hıdır Koç geçti 

Başakşehir’e iş ve siyaset anlamında birçok şey kazandıran 
Hıdır Koç, sevenlerinin gözyaşlarıyla uğurlandı.
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Küçükçekmece’de adrenalin 
severlerin uğrak noktası haline 
gelen Soğuksu ve Selçuklu 
Macera Parkları yaz sezonunda 
binlerce ziyaretçiye hoşça vakit 
geçirme ve spor aktiviteleriyle 
buluşma imkânı sundu.

Küçükçekmece Belediyesi 
Gençlik ve Spor Hizmetleri 
Müdürlüğü tarafından ilçe-
ye kazandırılan Soğuksu ve 
Selçuklu Macera Parkları son 4 
ayda ziyaretçi akınına uğradı. 
Macera parklarında yediden 
yetmişe tüm vatandaşlar; kaya 
tırmanışı, serbest düşüş, zepli-

ne ve ip parkurlarından oluşan 
oyun alanlarında stres atarak, 
keyifli dakikalar geçirdi.
UNUTMAYACAKLARI 
HATIRALAR BİRİKTİRDİLER

Ziyaretçilerine kendi sınır-
larını bilme, rekabet atmos-
feri, risk alma gibi ortamlar 
sunarak, heyecan, adrenalin 
gibi duygularını besleyen 
aktivitelerle eşsiz bir deneyim 
yaşatan macera parklarında 
sezon sona erdi. Vatandaşların 
bireysel, ekip halinde ya da 
aileleriyle keyifli vakit geçir-

diği parklarda  adrenalin dolu 
anlar yaşanırken, ziyaretçiler 
de unutmayacakları hatıralar 
biriktirdi.
YENİ YILDA AÇILIŞ 1 MAYIS’TA

2024 yılı 1 Mayıs itibarıyla 
kapılarını tekrar ziyaretçile-
rine açacak olan Soğuksu ve 
Selçuklu Macera Parkları ile 
ilgili, Küçükçekmece Belediye-
si sosyal medya hesaplarından 
ve 444 4 360 numaralı telefon-
dan ayrıntılı bilgi edinilebilir. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Adrenalin seven 
Küçükçekmecelilerin 
buluşma noktası 

Macera Parkları
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HDY Filo’da başarının sırrı; 

Değişime ayak uydurmak
Taşımacılık ve filo kiralama sektöründe emin adımlarla 
yürüyen HDY Filo Kiralama’nın Kurucusu Hidayet 
Yıldırım, gazetemizin ‘başarı hikayeleri’ konuğu oldu.

2010 yılından itibaren araç 
kiralamada hizmet veren HDY 
Filo Kiralama’nın Kurucusu ve 
Yönetim Kurulu Başkanı Hida-
yet Yıldırım, hızla büyüyen ve 
şube sayılarını artıran şirketi-
nin başarısının sırrını anlattı.

Yıldırım’la sektördeki 
durum, meclis üyesi olduğu 
İstanbul Ticaret Odası, Türki-
ye’deki ekonomik görünüm ve 
memleketi Iğdır’la ilgili geniş 
kapsamlı bir söyleşi gerçekleş-
tirdik. Genç ve dinamik olan 
Hidayet Yıldırım, başarılı bir 
yönetimle şirketini büyütmeyi 
sürdürürken, iş hayatında hızlı 
değişen şartlara işletmelerin 
ayak uydurması gerektiğinin 
özellikle altını çizdi ve yaptık-
ları farklı çalışma modelleriyle 
şartlar değişse de büyümeye 
devam ettiklerini ifade etti.
“ŞUBELERİMİZ ARTIYOR”

HDY Filo Kiralama’nın fa-
aliyetleri konusunda kısa bilgi 
veren Hidayet Yıldırım, “HDY 
Filo Kiralama, 2010 yılında 
kurmuş olduğum İstanbul 
merkezli, Ankara, İstanbul ve 
İzmir’de şubeleri olan uzun 
dönem operasyonel hizmetler 
verip kiralama yaptığımız bir 
şirket.

13 yıldır yükselerek önemli 
bir yol kat eden ve sektörde 
tanınan bir marka haline 
geldik. Uzun dönem kiralama-
nın yanı sıra kısa dönemde de 
olmak istedik, Beylikdüzü’n-
de açılışını yaptığımız HDY 
Everyday olarak kısa dönemli 
faaliyetlerimizi yürüteceği-
miz bir şirket kurduk. Ankara 
Esenboğa Havalimanı’nda 2. 
şubemizi açtık, sonrasında 20 
yıldır sektörde faaliyet gösteren 
Euronet’i satın alarak Sabi-
ha Gökçen Havalimanı’nda 
3. şubemizi açtık ve bunun
ardından da büyümekte olan 
Vadi İstanbul’da 4. şubemizi
hayata geçirdik. HDY Every-
day’de olarak an itibariyle 4’ü
havalimanlarında 4’ü şehir
merkezlerinde 8 şubeyle hiz-
met veriyoruz.
“İTO’NUN CİDDİYETİ BAŞKA”

Meclis üyesi olduğu İs-
tanbul Ticaret Odası’yla ilgili 
değerlendirmeler de yapan 
Yıldırım, “İTO’da Meclis Üye-
liği görevi yürütüyorum ve 81 
komite içinde bulunan ve 26. 
Komite olan Araç, Taşıt Kirala-
ma Komitesi’nde yer alıyorum. 
Ticaret odasında sektörle alaka-
lı sorunları gündeme getiriyo-
ruz ve sorunların muhatabıyla 
İstanbul Ticaret Odası şapka-
mızı takarak görüşüp çözüm 

üretiyoruz. Sektörü daha nasıl 
ileriye taşıyabiliriz yönünde 
çalışmalarımızı yürütüyoruz” 
ifadelerini kullandı.
“SEKTÖRDE GÜVENLİK
 SORUNU VARDI”

Sektör temsilcisi olarak İs-
tanbul Ticaret Odası (İTO)’nda 
26. Kiralama ve Taşıma Komi-
tesi’nde Meclis Üyesi olan Hi-
dayet Yıldırım, sektörün içinde
bulunan sorunları anlattı.

Yıldırım, “Bizim sektörün 
en büyük sorunlarından biri 
emniyeti suistimal ve KABİS 
sistemiydi.  Örneğin kiralama 
yöntemiyle organize bir şekilde 
araçlar çalınıyordu. Sicili düz-
gün birisini para karşılığında 
tutup araç çalmakta kullanı-
yorlardı. Benim 2016 yılında 
çalınan iki aracım var ve bun-
ları halen bulmuş değilim. Biz 
daha önce bu konularla ilgili 
mahkemelere gittiğimizde 
“Ticari alacak verecek” olarak 
değerlendiriliyordu, bu kararda 
bizleri mağdur ediyordu. Şimdi 
Adalet Bakanı Yardımcısı 
Niyazi Acar beyle görüştüm o 
da bu konu hakkında sağ olsun 
çok yardımcı oldu. Sonrasında 
KABİS’le ilgili de talebimizi 
ilettik. Burada bir sorgulama 
ekranı olsun, biz de kaç araç 
kiralandığını görelim, örneğin 
bir kişi neden ikinci bir araç ki-
ralar? Bunları şeffaf bir şekilde 
görmek için bu sistemi talep et-
tik. Tabi İstanbul Ticaret Odası 
referansıyla olduğu zaman 
önemli bir ciddiyetiniz oluyor, 
o nedenle ticaret odasında 
olmaktan da çok mutluyum.”
dedi.
KREDİ MALİYETLERİ

Ekonomik görünümle ilgili 
konuşan Yıldırım, “Sektör ola-
rak beklentimiz kredi maliyet-
lerinin aşağıya çekilmesi ve eri-
şilebilirliğin artmasıdır. Bunlar 
gerçekleştikten sonra biz yine 
aynı ivmeyle yolumuza devam 

edeceğiz çünkü biz adımlarımı-
zı sağlam attığımızdan dolayı 
hiçbir zaman çalışma azmimiz-
den bir şey kaybetmiyoruz.” 
ifadelerine yer verdi.
“DEĞİŞEN ŞARTLARA HIZLI BİR 
ŞEKİLDE ADAPTE OLMAK GİBİ 
BİR YETENEĞİMİZ VAR”

HDY Filo Kiralama, makro 
ve mikro ekonomik gelişme-
lerle birlikte değişen arz-talep 
dengesiyle mücadele etmek 
adına kendisini hızla güncelle-
yebiliyor.

“Enflasyon ortamı nedeniy-
le 24-36 ay araç kiraya veremi-
yorsunuz, biz de ne yapalım 
dedik; hemen kısa dönem 
kiralama işine girdik ve HDY 
Everyday olarak kendimizi gün-
celledik. Döneme, sürece ayak 
uydurarak çalışmaya devam 
ediyoruz. Beylikdüzü’nde ilk 
şubeyi açtık ve şu an 8 ayrı nok-
tada HDY Everyday tüketicinin 
hizmetinde.”
“IĞDIR VAKFI BİZİM 
İÇİN ÖNEM ARZ EDİYOR”

Iğdırlı bir iş insanı olan Hi-
dayet Yıldırım’a Iğdır’la ilgili 
de sorular yönelttik. Yıldırım 
öncelikle Iğdır Vakfı’ndan 
konuşarak, şunları söyledi;

Merkezi Ankara’da bulu-
nan“Iğdır Vakfı bizim için çok 
önemli. Vakfın amacı doğal 
olarak memlekete ve mem-
leketlisine hizmet etmek ve 
bu paralelde öncelikli amacı 
öğrencilere burs vermek. 
Geçtiğimiz dönem 400’e yakın 
öğrenciye burs sağladı. Biz de 
Vakıf Başkanımız Özgür beyi 
ziyaret ettik ve kendisine nasıl 
bir destek gerekiyorsa onu 
vermeye hazırız dedik. Burs 
sayısının artması ve bursun 
dışında da farklı şekillerde 
hizmet etmek için buradayız 
diyoruz.”

Celal Karaali-Fazıl Anıl 
Kılıçlı/KENT YAŞAM

Her başarılı iş insanıyla ilgili 
siyasi bir beklenti de kamuoyu ve 
siyaset kulislerinde oluyor. Hidayet 
Yıldırım’a siyasete girme düşüncesi 
veya kendisine bir teklif olup 
olmadığını sorduk.

Yıldırım, “Siyasetten uzağız 
şu an. Yerel seçimler yaklaşıyor 
bununla alakalı tarafıma resmi 
olmasa da temenni niteliğinde 
bir teklif geldi Iğdır özelinde. Bu 
teklife karşı biz iş insanıyız, siyaset 
düşünmüyoruz, iş dünyası için 
önemli hedeflerimiz var ve şu an 
tüm odağımız ile enerjimizi işimize 
yöneltmiş durumdayız cevabını 
verdim. Türkiye’nin daha çok iş ve 
istihdam anlamında ihtiyaçlarının 
olduğuna inanıyorum.” diyerek 
şimdilik bu kapıyı kapattı. 

“ÖNCELİĞİMİZ 
SİYASET DEĞİL,

 İŞ ÜRETMEK”

Iğdır’la ilgili yatırım 
düşünceleri var mı diye 
sorduğumuzda Hidayet 
Yıldırım beklentimizden 
daha fazla düşüncesi 
olduğunu göstererek, 
“Iğdır’ı artık eskisine 
göre daha çok kişi ziyaret 
ediyor, Iğdır göç almaya 
başladı. Turistik amaçla 
da Iğdır’a çok gidiliyor. 
Havalimanına bu insanlar 
indikten sonra kurumsal 
bir araç kiralama beklen-
tisine giriyorlar. Biz de 
bu ihtiyaca cevap vermek 
için Iğdır’da bir şube aç-
mak düşüncesindeyiz.

Bunun yanı sıra 
Iğdır’da 100 dönümlük 
bir arazide güneş enerjisi 
tarlası fikrimiz de var. 
Bunu Türkiye’nin her 
yerinde yapabiliriz gayet 
tabi ancak Iğdır’a katkısı 
olsun istedik.” dedi.

“YATIRIM TERCİHİMİZİ IĞDIR’DAN 
YANA KULLANIYORUZ”

Son dönemde Cantürk 
Alagöz başkanlığında sportif ba-
şarılara imza atan Iğdırspor’la 
ilgili de konuşan Yıldırım, 
“Iğdırspor’un yeri de bizim için 
ayrı. Başkanı ve sayın vekilimiz 
Cantürk Alagöz’ü ziyaret edip 
Iğdır’da bu ruhu tekrar canlan-
dırdığı için kendisine teşek-
kür ettim. Geçtiğimiz yıl şort 
sponsoru olmuştuk bu yıl da sırt 
sponsoru olduk. Ama maddi 
bir kazanç düşüncemiz yok bu 
sponsorluklarda, bu hatır işi, 
gönül işi ve memleket sevdası-
dır. Bu yıl da sizinleyiz diyoruz 
ve Süper Lig’e kadar inşallah 
gideceğiz.” ifadelerini kullandı.

“IĞDIRSPOR’UN

MANEVİ 
SPONSORUYUZ”

13 yıldır
yükselerek 
önemli bir yol 
kat eden ve 
sektörde tanınan 
bir marka 
haline geldik.

“
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GENEL KURUL İLANI
Dernek yönetim kurulu dernek merkezinde toplanarak aşağıdaki kararı almıştır.
Dernek Yönetim Kurulu Olağan Genel Kurul Toplantısına 19.11.2023 Pazar günü saat 

14.00’da dernek merkezinde yapılmasına çoğunluk sağlanamadığı takdirde 26.11.2023 Pazar 
günü aynı yer ve saatte çoğunluk şartı aranmaksızın yapılmasına oy birliğiyle karar almıştır. 
Bu kararın dernekler müdürlüğüne bildirilmesine ve üyelere gazete yoluyla bildirilmesine karar 
verilmiştir.

 GÜNDEM: 
1- Açılış ve yoklama.
2- Divan başkanı ve kurulumun seçimi.
3- Saygı duruşu.
4- Faaliyet raporunun okunması ve ibrası
5- Denetleme kurulu raporunun okunması ve ibrası
6- Tahmini bütçenin okunması ve ibrası
7- Yeni yönetim ve denetim kurullarının seçimi
8- Müzakereler
9- Kapanış

Spor kompleksinin yapımı konu-
sunda teknik bilgiler veren İnşaat Mü-
hendisi Osman Örsoğlu, “Tesisimiz 8 
bin metrekare kullanım alanına sahip, 
otoparkı ile 7 kattan oluşan bir proje. 
İçinde yarı olimpik havuz bulunduru-
yor. Fitness salonları, saunadan oluşan 
güzel bir proje. Projenin başlangıcında 
geoteknik olarak üç bin metre fore-
kazık uygulaması yaptık. Destekli ve 
konsol iksa sistemi uyguladık. Şu an 
birinci katımızın döşemesini dökece-
ğiz. Kısım kısım döküyoruz. Döşemede 
ardgerme sistemi uyguluyoruz. Birinci 
normal katımızı tamamladıktan sonra 
3 katımız kalacak. 1 ay içinde projeyi 
güzel bir şekilde sonlandırıp halkımı-
zın hizmetine memnuniyetle sunaca-
ğız” dedi.
İŞ GÜVENLİĞİ ÖNCELİĞİMİZ

Çalışan işçilerin güvenliğine önem 
verildiği söy-
leyen inşaatın 
İş Güvenli 
Uzmanı Semra 
Can, “Bugüne 
kadar bir kaza 
yaşamadık. 
Alanda çalışan 
arkadaşlarımı-
zın güvenliği 

bizim için çok önemli. Gerekli tedbirler 
alınıyor. Alan biraz dar olduğu için ça-
lışan arkadaşları sürekli denetliyoruz” 
şeklinde konuştu. 

Başkan Genç ile inşaat alanını 
gezen Fen İşleri Müdürü Veysel Kah-
raman ise deprem gerçeğine vurgu 
yaparak, “Hizmet binalarımıza bir 
yenisini daha ekliyoruz. Deprem gü-
venliği alınarak yapılan bir binayı inşa 
ediyoruz. Günümüzde yaşadıklarımız-
dan sonra bunun önemini daha iyi 
anlıyoruz. Olası bir deprem felaketinde 
de afet koordinasyon merkezi olarak 
kullanılması için tasarlandı” şeklinde 
konuştu. 
SARIYER’E GÜZEL 
BİR TESİS KAZANDIRIYORUZ

Sarıyer Belediyesi’ne kendine ait bir 
spor salonu kazandırdıklarını belirten 
Başkan Şükrü Genç, “Amacımız böyle 
bir spor tesisini Sarıyer’e kazandır-
mak. Özellikle kiralık olmayan bir 
spor salonumuz olacak. İnşaatımızın 
başladığı günden bu yana stajyerleri-
miz vardı. Burası aynı zamanda inşaat 
mühendislerini yetiştirme alanı oldu. 
İnşaat çok güzel ilerliyor. Kasım ayı 
sonunda kaba inşaatı tamamlayacağız. 
Cephe ve havuzu tamamlayıp birkaç 

ay içinde de hizmete sunmayı planlı-
yoruz. En üst katında uygun olması 
halinde sosyal tesis yapmayı planlıyo-
ruz. Halkımız güzel bir salon kazana-
cak” dedi.

İş güvenliği konusunda alınan ön-
lemler için çalışanlara ayrıca teşekkür 
eden Sarıyer Belediye Başkanı Şükrü 
Genç, şunları söyledi: “Dönem itibari 
ile inşaatlarda inanılmaz kazalar yaşa-
nabiliyor. Çok kayıp veriliyor. Özellikle 
bu önlemin alınmasına çok dikkat edi-
yoruz. İnşaat bir şekilde yapılır. Ama 
tek bir kişinin can kaybı bile kanlı bina 
gibi olur ki, buna hiçbir zaman izin 
vermedik. Belediye binamız için yüz 
bin metrekare inşaat yaptık. Orada da 
bir kişinin burnu bile kanamadı. Önle-
min en zor alınacağı yerler şantiyeler-
dir. Arkadaşlar bir an önce işi bitirme 
hevesi ile olması gereken önlemlere 
uymayabiliyor. Arkadaşlarımızın dene-
tim konusunda titiz davrandıkları için 
teşekkür ediyorum”.

Kasım ayında inşaatı tamamlan-
ması planlanan spor kompleksi 8 bin 
metrekare üzerine kuruluyor. 6 kattan 
oluşan spor kompleksinde yarı olimpik 
kapalı havuz, fitness ile çeşitli spor 
salonlarının yanı sıra kapalı otopark 
bulunacak.

SARIYER’E SPOR TESİSİ GELİYOR

Sarıyer’e değer katan projelerden biri olan Poligon Spor Komplek-
si’nin inşaatı hızla devam ediyor. Sarıyer Belediye Başkanı Şükrü Genç, 
Kasım ayında kaba inşaatı tamamlanması beklenen tesiste inceleme-
lerde bulundu. Başkan Genç, uygun olunması halinde spor tesisinin 
üst katına sosyal tesis yapılacağı müjdesini de verdi. 
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Avrupa Konseyi Yerel ve 
Bölgesel Yönetimler Kongre-
si’nde konuşan Büyükçekmece 
Belediye Başkanı Dr. Hasan 
Akgün, “Uluslararası nitelikli 
bir belge olan Avrupa Kentsel 
Şartı III ile bütünlük sağlayan 
belediyemiz, Kentsel Şartı 
yerel anlamda gerçekleştiri-
lecek çalışmalara da öncülük 
yapacaktır” dedi.
AKGÜN: YENİ KENTSEL YAŞAM 
İÇİN AYRINTILI BİR MODEL

Avrupa Konseyi Yerel ve Böl-
gesel Yönetimler Kongresi’nin 
45’inci Genel Kurulu için Fran-
sa’nın Strazbourg kentinde 
bulunan Büyükçekmece Bele-
diye Başkanı Dr. Hasan Akgün, 
Kentsel Şart III Bildirgesi’nin 
Büyükçekmece Belediyesi’nce 
hayata geçirilen 2050 Vizyon 
Çalışmaları ile paralel olarak 
hayata geçirileceğini açıkladı. 

Kongrede görüşmeye açılan 
ve onaylanan Kongre’de Kent-
sel Şart III bildirgesi üzerine 
konuşan Büyükçekmece Bele-
diye Başkanı Dr. Hasan Akgün 
şunları söyledi: 

“Kentsel Şart kentlerin, 
toplumların ilk defa karşılaş-
tığı sorunların çözümünde 
rol alabilecek ortak oyuncu 
olarak görerek Avrupa’da çığır 
açan bir girişimdir. Konsey 
tarafından hazırlanan diğer 

şartlardan farklı olarak kentsel 
şart anlaşma statüsüne sahip 
değildir ve bu yerel yönetimler 
arasında yapılacak bir çalışma-
dır. Zaman içinde yaşanan ge-
lişmelere yanıt olarak kongre 
2008 yılında yerel yönetimle-
rin politikalarına öncü olması 
amacıyla Avrupa Kentsel Şart 
II: Yeni Bir Kentlilik İçin Bildir-
gesi’ni kabul etmiştir. Kentsel 
Şart II’nin metni kentleri yeni 
sorunlara cevap verebilecek 
şehir planlaması ve yönetim 
gücüne kavuşturan bir ilkeler 
ve kararlar bütününden oluş-
maktadır. Şart yeni bir kentsel 
yaşam kültürü için kapsamlı 
bir yaklaşım ve ayrıntılı bir 
model sunmaktadır. 2008 
yılından sonra meydana gelen 
değişimler ve özellikle küresel 
salgın krizinin sonucu olarak 
Avrupa’daki kentsel yaşam 
koşulları büyük değişikliklere 
uğramış ve yeni şartlara uyum 
sağlamak amacıyla önemli 
düzenlemelere gidilmiştir. Bu 
kriz yerel yönetimlerin ulusal 
makamlar ile etkileşiminin 
yanı sıra ulaşım sağlık, eğitim 
ve seçimlere ilişkin gelecek 
planlarını da etkilemiştir. 
Türkiye Cumhuriyeti yerel yö-
netimlere kalkınmanın ve de-
mokratik gelişmenin ayrılmaz 
bir parçası olarak gören Avrupa 

Konseyi’ne kurulduğu günden 
beri üyedir. Avrupa Yerel Yöne-
timler Özerklik Şartı’nı 1992 
yılında imza etmiştir. Kentsel 
Şart hakkında belediyelerimi-
zin dikkatini çekmek ve bilgi-
lendirmek amacıyla Marmara 
Belediyeler Birliği tarafından 
ayrıntılı bir çalışma yapılmış-
tır. Kentsel Şart’ın tarihsel 
gelişimi sürecindeki gelişme-
lerle şekillenen yeni içeriğin 
kentler ve kentli hakları için 
taşıdığı önemin bütün yönle-
riyle incelendiği bu kapsamlı 
çalışma ülkemiz belediyeleri 
için faydalanacak bir rehbere 
dönüştürülecektir. Bütün bu 
bilgiler ve yapılan çalışmalar 
çerçevesinde belediye meclisi-
miz Kentsel Şartı imzalamak 
üzere tarafıma yetki verdi. 
Bu gelişmelere paralel olarak 
Büyükçekmece Belediyesi tara-
fından sürdürülen 2050 Vizyon 
Çalışmaları doğrultusunda 
hazırlanan Büyükçekmece 
Kentsel Şartı hayata geçirile-
cektir. Uluslararası nitelikli 
bir belge olan Avrupa Kentsel 
Şartı ile bütünlük sağlayan 
belediyemiz Kentsel Şartı yerel 
anlamda gerçekleştirilecek ça-
lışmalara da öncülük yapacak-
tır ‘’dedi.

KENT YAŞAM
 HABER MERKEZİ

Büyükçekmece ‘Kentsel 
Şartta’ öncü olacak

Avrupa Konseyi Yerel ve 
Bölgesel Yönetimler Kong-
resi’nin 45’inci Genel Kuru-

lu’nda görüşülen Kentsel 
Şart III Bildirgesi onaylan-
dı, bildirgeyi imzalayan ilk 

belediye ise Büyükçekmece 
Belediyesi olacak.
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Avcılar ilçesinin merkezi ile 
E5 karayolu bağlantısını yeni-
den düzenleyen proje ile Avcılar 
modern bir kent meydanı ve 
sosyokültürel bir tesis kaza-
nacak. Metrobüs bağlantısı ve 
Av-cılar metro istasyonu ile bü-
tünleşik bir şekilde tasarlanmış 
ve toplam inşaat alanı 7 bin 
metrekareyi aşan proje içerisin-
de; her türlü afet durumuyla 
başa çıkabilme yeteneklerini 
artırmak için teorik ve pratik 
eğitim sunacak  “Afet Eğitim 
Merkezi”, toplantılar, etkinlik-
ler ve kültürel faaliyetler için 
kullanılabilecek çok amaçlı 
salonlar ve etkinlik mekanları, 
sosyal etkileşimi teşvik etmek 
ve ziyaretçilere rahatlatıcı bir 
mekan sunmak amacıyla bir 
kafe ve gençlerin kitap oku-

yup ders çalışacağı kütüphane 
bulunuyor. Proje aynı zamanda 
475 araçlık bir otopark alanı 
sunarak trafik sorunlarına da 
bir çözüm getiriyor.
HANÇERLİ: AVCILAR DEĞİŞİYOR, 
AVCILAR GÜZELLEŞİYOR

Etkinliğe ev sahipliği yapan 
Avcılar Belediye Başkanı Turan 
Hançerli; “25 yıl aradan son-ra 
sayın başkanımızın belediye 
başkanlığını iki defa kazanma-
sıyla birlikte Avcılar’da İs-tan-
bul Büyükşehir Belediyesi’nden 
hizmetler almaya başladı. Ve 
bu yarım milyarı geçen dev bir 
yatırım. Avcılar’da yapılan bir 
çok başka yatırımlardan sadece 
bir tanesi.. Yine sa-yın başka-
nımla birlikte 120.000 nüfuslu 
bir mahallenin imar sorununu 

çözdük ve orada da  İstanbul 
gibi bir metropolde insanların 
kendi elleriyle yaptıkları altya-
pılardan kurtara-cak modern 
altyapı çalışmaları sürüyor. 
Ben bu yatırımlar ve Avcılar’ın 
en önemli ihtiyacı olan Avcılar 
Meydan Projesi’ni yaptığı için 
Avcılarlı hemşehrilerim adına 
ayın başkanımıza sonsuz teşek-
kür ediyorum.

Bu proje 20- 30 yıldır 
yapılmayı bekleyen bir proje. 
Herkes bilir burada Turgut Özal 
Stad-yumu vardı ve bu stadyu-
mun yıkılması ile birlikte yeri 
Avcılar halkından alınarak Bü-
yük-şehir kullanmaya başladı. 
Ekrem başkanımızın kazanma-
sı ile birlikte işte burası yine 
Avcı-lar halkına tekrardan geri 
dönüyor. Bu dönüş Avcılar’ın en 

önemli sorunlarından biri olan 
otopark sorununu çözerek geli-
yor. Yine bu proje Avcılarımızın 
neredeyse yaya aksı olarak tek 
girişi olan metrobüsle bağlantı 
girişini çözerek geliyor. Bili-
yorsunuz “Avcılar Dönüşü-yor” 
çünkü Avcılar kentsel dönüşü-
me en çok ihtiyaç duyuyor ve 
burada bir afet eğitim merkezi 
ve bir kültür merkezi ile birlikte 
geliyor. 
İMAMOĞLU: BİR MÜFTÜ ‘CAMİ 
KÜÇÜKMÜŞ’ DİYE BİZİ DAVA 
ETTİ

Bugün temelini atacakları 
zemin altı otopark ve meydan 
projesi şekillendiğinde, Avcı-
lar’ın en kalabalık noktasında 
bulunan Hacı Ahmet Tüken-
mez Camii’ni de yeniden yap-

mayı tasarladıklarını ve inşaat 
başladıkları bilgisini paylaşan 
İmamoğlu, şunları söyledi:

“Bir müftü bizi dava etti. 
Buraya yürütmeyi durdurma 
kararı aldı. Niye? Küçükmüş 
cami! Yani 800 kişi kapalı 
alanı, dışarısıyla beraber 2000 
kişiyi bulan ibadet noktası ola-
cak bir yer, küçükmüş! Yani bir 
şehirde, üç yol ağzı hem köprü 
geçişi hem D100'e bağlantı yolu 
hem yaya geçişi olan böyle bir 
kavşak noktada ‘büyük yapa-
cağız’ hayali! Neymiş? Bin-
ler-ce kişinin olduğu bir cami. 
Kardeşim, oraya binlerce kişi 
gelemiyor bile. Hemen karşıda 
Cerrahpaşa diye, biliyorsunuz 
üniversitenin ismi değişti, ora-
nın yerleşim planına da gittim 
baktım. Baktım orada, üniver-

sitenin içerisinde kocaman bir 
cami tasarlanmış zaten. He-
men 200 metre karşısı. Hatta 
ben dedim ki, ‘Burada zaten 
büyük bir cami var. Burada, 
bu-rayı boğan değil, burayı 
ferahlatan bir cami yapılmalı.’ 
Sonra dediler ki, ‘Bir de müftü-
lük istiyorlar. Israrla onun için 
bunu zorluyorlar.’ ‘Yazı yazın’ 
dedim, ‘Hazine ya da Milli Em-
lak… Neyse devletin bir yerde 
arsası varsa, onu bize göstersin-
ler. Avcılar'ın müftülük bi-nası-
nı da biz yapacağız Büyükşehir 
Belediyesi olarak. Hiç sorun 
yok. Ama oraya sığmaz’ dedim. 
Orası zaten bir avuç içi kadar 
yer. Oraya sığmaz.” 

KENT YAŞAM 
HABER MER-KEZİ

Avcılar’ın çehresi değişiyor

Avcılar’da dönüşüm 
devam ediyor. Avcılar 
Meydanı’nı modern 
bir kent meydanına 
dönüştürecek "Avcı-
lar Meydan Düzen-
lemesi ve Zemin Altı 
Otopark" projesinin 
temel atma töreni 
yapıldı.

31 Mart 2019’da yapılan seçimin 
gecesinde gerçekleştirdiği teşekkür 
konuşmasında; ‘’Atatürk ilke ve 
inkılaplarından ayrılmayacağımı-
za, Cumhuriyet değerlerimize sahip 
çıkacağımıza söz veriyorum.’’ açık-
lamasında bulunan Çatalca Belediye 
Başkanı Mesut Üner, dönemi içinde 
3’üncü kez Çatalca ilçesindeki 12’inci 
sınıf öğrencilerini Anıtkabir ziyaretine 
götürüp, yine sözünü tutmasının haklı 
gururunu yaşadı.
ÜNER: ATAM HAYALİNİ KURDUĞUN 
TÜRKİYE’Yİ İNŞA İÇİN ÇALIŞIYORUZ

Anıtkabir’de gerçekleşen resmi 
program sırasında Anıtkabir özel defte-
rinde duygularını Başkan Mesut Üner 
şu sözlerle ifade etti; ‘’Aziz Atatürk. Ça-
talca Belediye Başkanı olarak, 12’inci 
sınıf öğrencilerimizle huzuruna geldik. 
Kurduğun Cumhuriyetin değerlerine 
bağlı kalarak ilçemizin ve ülkemizin 
daha muhteşem bir geleceğe taşımak 
için çalışıyoruz. Bizler inanıyoruz ki, 
gençlerimizle yolunda ilerliyor, ilkeleri-
ni ve devrimlerini benimsiyor, hayalini 
kurduğun Türkiye’yi inşa etmek için 
çalışıyoruz. Onlar Türkiye’nin geleceği 
aynı zamanda umudu. Onlara inanı-
yoruz ve güveniyoruz. Ebedi ışığının 
altında sana minnet ve şükranlarımızı 
sunuyoruz. Ruhun şad olsun. Vatan 
sana minnettar.’’

“ATAMIZIN KURDUĞU CUMHURİYETİ-
MİZİN YILMAZ BEKÇİLERİYİZ” 

Artık bir Mesut Üner geleneği, 
gençlerle Anıtkabir ziyareti sonunda 
açıklamalarda bulunan Başkan Mesut 
Üner; ‘’Göreve geldiğimizde her fırsatta 
ifade ettik. Çatalcamıza yapacağımız 
yatırımların merkezinde yarınlarımı-
zın teminatı çocuklarımız ve genç-
lerimiz olacak dedik. Dediğimizi de 
yaptık. İlçemize kültür, sanat, spor ve 
hasılı her alanda Cumhuriyet tarihimi-
ze geçen yatırımlar kazandırdık. Ama 
en önemlisi bu icraatlarımızın başarıya 
ulaşmasının en önemli sırrı Atamızı, 
Çatalcamızı, Çocuklarımızı, Gençleri-
mizi ve Cumhuriyetimizi çok sevme-
miz oldu. Dönemimiz içinde Çatalca 
gençlerimizi üçüncü kez Anıtkabir’e 
getirmenin haklı gururunu yaşadık. 
Anıtkabir ziyaretimiz sırasında gençle-
rimizin Atamıza ve Cumhuriyetimize 
olan sarsılmaz bağlılığına şahit olmak 
Çatalcamıza ve ülkemize hizmet yolun-
da bizlere güç verdi. Bu anlamda tüm 
gençlerimize yürekten çok teşekkür 
ediyorum ve tüm Çatalca halkımıza söz 
veriyorum ebediyen Atamızın kurduğu 
Cumhuriyetin yılmaz bekçileri olaca-
ğız. Tüm halkımızın şimdiden Cumhu-
riyetimizin yüzüncü yılı ve Cumhuriyet 
Bayramı kutlu olsun.’’ dedi. Kent 
Yaşam Gazetesi

Bir Çatalca geleneği
Çatalca Belediye Başkanı Mesut Üner’den gençlere 

yine anlamlı bir jest geldi. Başkan Mesut Üner Çatal-
ca’da 12’inci sınıf öğrencileriyle birlikte döneminde 

3’üncü kez Ankara’da Anıtkabir’i ziyaret etti. 
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Atatürk'ün Mirası: 
Yüz Yıllık Cumhuriyetin 
Değişim Yolculuğu

CHP İBB ve Bahçelievler Belediyesi önceki dönem Meclis Üyesi Mehmet Berke Merter, 29 Ekim 
Cumhuriyet Bayramı ve Cumhuriyetimizin 100. Yılına özel bir makale kaleme aldı.

Merter makalesinde Türkiye 
Cumhuriyeti’nin 100 yıllık tari-
hinde Atatürk’ün ortaya koyduğu 
kurucu değerlerine ne kadar sadık 
kaldığını irdelerken özellikle 
‘Yurtta Sulh Cihanda Sulh’ ilke-
sinin Ortadoğu’daki gelişmeler 
ışığında ne kadar önemli olduğu-
nun bir kez daha ortaya çıkması-
na dikkat çekti.

Yüz yıl önce, Anadolu'nun top-
raklarında, kadim bir medeniye-
tin küllerinden yeni bir ulusun 
doğuşuna şahit olduk. 

Türkiye Cumhuriyeti'nin 
kurucusu Mustafa Kemal 
Atatürk'ün önderliğinde, 
milletimiz tarihin en kritik 
dönemlerinden birinde, 
bağımsızlık ve özgür-
lük mücadelesini zafe-
re taşıdı. Atatürk'ün 
ileri görüşlülüğü ve 
devrimci yaklaşımı, 
Türkiye'yi modern, 

laik ve demokratik bir cumhu-
riyet haline getirme vizyonunu 
ortaya koyd

SORGULAMA ZAMANIDIR!
Yüz yıl sonra, bu vizyonun 

ışığında, Türkiye Cumhuri-
yeti'nin uluslararası alanda 
kazandığı saygınlığı ve içeride 
gerçekleştirdiği reformlarıyla, 
Atatürk'ün ideallerine ne kadar 
sadık kaldığımızı sorgulama za-
manıdır. Bilim, sanat, ekonomi 
ve siyaset alanlarında gösterdi-
ğimiz ilerlemeler, Cumhuriyeti-
mizin ne kadar sağlam temeller 
üzerine kurulduğunun gösterge-
sidir. Ancak, Atatürk'ün 'muasır 
medeniyetler seviyesi' hedefine 
ulaşabilmek için daha yapmamız 
gerekenler olduğunun da farkın-
dayız. Bu nedenle, Cumhuriye-
timizin yüzüncü yılında, geçmi-
şimizi kutlarken, geleceğe dair 
hedeflerimizi ve ideallerimizi de 
yeniden gözden geçirmeliyiz.

‘YURTTA SULH, CİHANDA 
SULH’UN ÖNEMİ

100 yıllık bir süreçte, bir 
ulusun tarihinde ne kadar büyük 
değişimler yaşanabileceğini Tür-
kiye Cumhuriyeti örneğiyle gözler 

önüne sermek mümkündür. 
Atatürk'ün 'Yurtta sulh, cihan-
da sulh' ilkesi, bu toprakların 
insanlarına sadece ulusal sınırlar 
içinde değil, uluslararası alanda 
da barışın ve işbirliğinin önemini 
hatırlatmaktadır. Bugün, dünya 
genelinde yaşanan ekonomik, 
sosyal ve siyasi değişimlerin 
ışığında, Atatürk'ün bu ilkesinin 
ne kadar değerli olduğunu bir kez 
daha anlıyoruz.

İNSANLIK ULUSU, HER 
ULUSUN ÖNÜNDEDİR

Türkiye Cumhuri-
yeti'nin kuruluşundan 
bu yana eğitim, sanayi, 

teknoloji ve sosyal poli-
tikalar alanlarında 
gerçekleştirdiği 
atılımlar, uluslara-
rası alanda saygın-
lığını artırmıştır. 
Bilimde, sanatta 

ve sporun her dalında yetiştirdiği 
başarılı bireylerle uluslararası 
arenada adından söz ettirmiştir. 
Ancak bu başarıların arkasında, 
Atatürk'ün 'Bilim ve fen nerede 
ise oradan alacağız ve her ulu-
sun üstünde bir ulus vardır o da 
insanlık ulusudur' ilkesi yatmak-
tadır. Türkiye'nin uluslararası 
alanda elde ettiği başarıların 
temelinde, bu evrensel ilkelere 
bağlı kalma anlayışı bulunmak-
tadır.
100 YIL GEÇSE DE KURTULUŞUN 
REÇETESİ ATATÜRK İLKESİNDE 
YATIYOR

Ancak, bu başarılara rağmen, 
Cumhuriyetimizin karşılaştığı 
zorlukları da göz ardı etmeme-
liyiz. Özellikle iç ve dış siyasi 
dinamikler, ekonomik dalga-
lanmalar ve sosyal değişimler, 
Türkiye'nin önünde ciddi engeller 

olarak durmaktadır. Bu engelleri 
aşabilmek için, Atatürk'ün vur-
guladığı 'hürriyet ve bağımsızlık 
benim karakterimdir' ilkesini 
hatırlamalı ve bu ilkeye sıkı sıkı-
ya bağlı kalmalıyız. Özgürlüğün 
ve bağımsızlığın değerini bilmek, 

hem bireylerin hem de ulusların 
kaderini değiştirebilir.

Cumhuriyetin ilk yıllarından 
itibaren Türkiye, çağdaş medeni-

yetler seviyesine ulaşma hedefiyle 
bir dizi reforma imza atmıştır. 
Bu reformlar; dil, hukuk, eğitim 
ve ekonomi gibi temel alanlarda 
gerçekleştirilmiştir. Ancak bu 
reformların ardında yatan asıl 
amaç, toplumu bilimin ışığında 
aydınlatmak, bireylerin fikri hür, 
vicdanı hür bir nesil olarak yetiş-
melerini sağlamaktı.
“BİLGİ KİRLİLİĞİYLE
BAŞ ETMEKTE ZORLANIYORUZ”

Bilgiye erişimin, bireyin 
özgürlüğüne doğrudan etki ettiği 
bir çağda yaşıyoruz. Bu nedenle, 
Atatürk'ün 'Hayatta en hakiki 
mürşit ilimdir' sözü, günümüzde 

dahi rehber olmaya devam ediyor. 
Ancak bilgiye erişim kolaylaş-
tıkça, bilginin doğruluğunu 
sorgulama ihtiyacı da artıyor. 
Post-modern çağın getirdiği en 
büyük zorluklardan biri, bilgi 
kirliliğidir. Bu kirlilik içerisinde 
doğru bilgiye ulaşmak, bireyin 
entelektüel kapasitesini zorlayan 
bir süreç haline gelmiştir.
KÜLTÜREL ÇEŞİTLİLİK 
DEZAVANTAJ DEĞİL 
AVANTAJDIR…

Türkiye, tarihsel süreci boyun-
ca birçok medeniyete ev sahipliği 
yapmış, bu medeniyetlerin biri-
kimlerini bünyesinde barındır-
mıştır. Bu birikim, kültürel zen-
ginliğimizin yanı sıra, düşünsel 
çeşitliliğimize de katkıda bulun-
muştur. Ancak bu çeşitlilik, aynı 
zamanda birçok farklı perspektifi 
bir araya getirme zorunluluğunu 
da beraberinde getirir. Bu zorun-
luluk, entelektüel bir yaklaşımın 
ve eleştirel düşüncenin önemini 
ortaya koyar.
100 YIL SONUNDA 
CHP’NİN DURUMU

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP), 
Türkiye Cumhuriyeti'nin kurulu-
şundan bu yana ulusun temsilcisi 
olmuş, modernleşme ve laiklik ilke-
sini savunmuş bir parti olarak tarihe 
damgasını vurmuştur. Atatürk'ün 
kurduğu bu partinin ana misyonu, 
Türkiye'yi muasır medeniyetler se-
viyesine taşımaktı. Bu doğrultuda, 
CHP, ülkenin siyasi, sosyal ve kültü-
rel yapısını dönüştürmeyi hedefle-
yen reformlara öncülük etmiştir.

Tarihsel süreç içerisinde CHP, 
demokrasinin teminatı olmuş, 
bireysel özgürlüklerin ve sosyal 
hakların savunucusu olarak hareket 
etmiştir. Parti, toplumsal eşitliği 
ve adaleti esas alarak, bireyin hak 
ve özgürlüklerini koruma altına 
almıştır. Ancak bu misyon, zamanla 
karşılaşılan zorluklar ve değişen 
siyasi dinamiklerle sürekli olarak 
yeniden tanımlanmıştır.

Entelektüel bir perspektiften ba-
kıldığında, CHP'nin üstlendiği mis-
yon sadece siyasi bir hareketi değil, 
aynı zamanda bir düşünsel hareketi 
de temsil eder. Parti, toplumsal 
değişimin öncüsü olmanın yanı 
sıra, bilimsel ve kültürel ilerleme-
nin de savunucusudur. Bu bağlam-
da, CHP'nin entelektüel birikimi, 
Türkiye'nin modernleşme sürecine 
katkıda bulunmuştur.

TÜRKİYE’NİN 
GELECEĞİ İÇİN KRİTİK

Günümüzde, CHP'nin karşı 
karşıya olduğu zorluklar ve siyasi 
rekabet, partiye yeni bir misyon 
tanımlama ihtiyacını doğurmuştur. 
Bu misyon, geçmişteki değerlerle 
uyumlu olmalı, ancak aynı zaman-
da günümüzün globalleşen dün-
yasındaki değişen dinamiklere de 
cevap verebilmelidir. Bu bağlamda, 
CHP'nin entelektüel bir yaklaşımla, 
toplumsal değişimin öncüsü olma 
misyonunu sürdürmesi, Türki-
ye'nin geleceği için kritik bir öneme 
sahiptir.

DEĞİŞİMİN ÖNEMİ
Değişim, tarih boyunca toplum-

ların, devletlerin ve bireylerin haya-
tında kritik bir rol oynamıştır. Statik 
bir yapı içerisinde kalmak, zamanla 
gerilemeye ve durağanlaşmaya yol 
açar. Bu nedenle, dinamik bir yapıya 
sahip olmak, toplumların ve devlet-
lerin sürekli olarak ilerlemesini ve 
gelişmesini sağlar.

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP), 
Atatürk'ün vizyonunu taşıyan ve 
bu vizyon doğrultusunda değişimi 
savunan bir parti olarak tarih sahne-
sinde yer almıştır. CHP, demokrasi 
ve laiklik ilkeleri üzerine kurulu bir 
yapıya sahip olup, toplumsal değişi-

min ve ilerlemenin öncüsü olmuş-
tur. Parti, tarihsel süreç içerisinde 
birçok zorlukla karşılaşmış olsa da, 
değişimin ve yeniliğin önemini her 
zaman vurgulamıştır.

Ülke olarak bakıldığında, Türki-
ye'nin coğrafi konumu, tarihsel biri-
kimi ve kültürel zenginliği, değişi-
min ve adaptasyonun önemini daha 
da artırmaktadır. Türkiye, doğu ile 
batının kucaklaştığı bir coğrafyada 
yer almakta olup, bu coğrafi konum, 
ülkeye hem zenginlikler kazandır-
mış hem de birçok zorlukla karşılaş-
masına neden olmuştur. Ancak bu 
zorluklar, değişime adapte olma ve 
yenilikçi bir yaklaşım benimseme 
kapasitesini artırmıştır.

Değişim, Atatürk'ün vizyonu, 
CHP'nin misyonu ve Türkiye'nin 
tarihi süreç içerisindeki konumu 
açısından vazgeçilmez bir öneme 
sahiptir. Değişime adapte olmak, 
yenilikçi bir yaklaşım benimsemek 
ve bu değişimi yönetmek, Türki-
ye'nin geleceği için kritik bir öneme 
sahiptir.Cumhuriyetin temel değer-
leri olan laiklik, demokrasi ve huku-
kun üstünlüğü, Türkiye'nin modern 
bir ulus devleti olma yolundaki en 
büyük rehberleri olmuştur. CHP, bu 
değerlerin koruyucusu ve savunucu-
su olarak, Türkiye'nin siyasi haya-
tında kritik bir role sahip olmuştur. 
Parti, tarihsel süreç içerisinde 
birçok değişim ve dönüşüm yaşamış 
olsa da, Atatürk'ün vizyonuna olan 
bağlılığını hiçbir zaman kaybetme-
miştir. Bu bağlılık, hem partiye hem 
de Türkiye'ye yol gösterici olmuştur.
Değişim, hem bireyler için hem de 
toplumlar için kaçınılmazdır. Ancak 
bu değişimin nasıl yönetileceği, 
toplumların geleceğini belirleyen en 
önemli faktörlerden biridir. Türkiye, 
tarihsel süreç içerisinde birçok deği-
şim ve dönüşüm yaşamıştır. Ancak 
bu değişimler, her zaman toplumun 
temel değerleriyle uyumlu olmuştur. 
Bu uyum, Türkiye'nin hem bölgesel 
hem de uluslararası alanda saygınlı-
ğını artırmıştır.

Sonuç olarak, Türkiye Cumhuri-
yeti'nin yüzüncü yılında, geçmişteki 
başarılarıyla gurur duyarken, gelece-
ğe dair hedeflerimizi ve ideallerimizi 
de yeniden gözden geçirmeliyiz. 
Atatürk'ün 'muasır medeniyetler 
seviyesi' hedefine ulaşabilmek için, 
bilimsel ve entelektüel bir yaklaşım 
benimsemeli, toplumsal değişimin 
ve ilerlemenin öncüsü olmalıyız. Bu 
vizyon, Türkiye'nin hem bölgesel 
hem de global alanda daha güçlü ve 
saygın bir konuma gelmesini sağla-
yacaktır.

Orta Doğu, tarih boyunca karmaşık siyasi ve 
sosyal dinamiklere ev sahipliği yapmış, bu nedenle 
de sürekli bir çatışma ve gerilim bölgesi olmuştur. 
Son olarak, Israel ile Hamas arasındaki çatışma, bu 
karmaşık dinamiklerin yeni bir örneğidir. Hamas'ın 
gerçekleştirdiği saldırılara İsrail'in verdiği tepkiler, 
bölgedeki dengeleri tehdit eden bir boyuta ulaşmış-
tır. Bu gerilimin, Lübnan, Hizbullah, İran ve diğer 
Arap ülkelerini de içine alarak genişlemesi, ulusla-
rarası bir çatışmanın fitilini ateşleyebilir. Özellikle 
ABD ve batılı müttefiklerinin bu çatışmaya dahil 
olması, dünya tarihindeki en büyük savaşlardan 
birinin başlangıcı olabilir.

Bu kritik dönemde, Türkiye'nin dış politika vizyo-
nunun ne olması gerektiği sorusu önem kazanmak-
tadır. Tarih boyunca, Türkiye, Atatürk'ün "yurtta 
sulh, cihanda sulh" ilkesiyle hareket ederek, barışçıl 
bir dış politika izlemiştir. Atatürk, Lozan Barış 
Antlaşması'yla sadece savaşın yaralarını sarmakla 
kalmamış, aynı zamanda Türkiye'nin uluslararası 
arenada saygın bir konuma gelmesini sağlamış-
tır. İsmet İnönü'nün İkinci Dünya Savaşı sırasında 
gösterdiği dirayet, ülkenin bu büyük savaşın dışında 
kalmasını sağlamış, Türkiye'nin menfaatlerini 
korumuştur. Bu tarihsel örnekler, Türkiye'nin ulusal 
menfaatlerini korurken barışçıl bir dış politika izle-
yebileceğini göstermektedir.

Ancak, maalesef artık, AKP iktidarı, Orta Do-
ğu'da yaşanan çatışmalarda denge politikasını terk 
etmiş gibi görünmektedir. Özellikle Rusya ve Ukray-
na arasındaki çatışmada izlenen denge politikası, 
Türkiye'nin menfaatlerini ve bölgesel gücüne koru-
ma vizyonuna sahip. Keşke İsrail-Filistin konusunda 
da aynı dikkati gösterebilseydi iktidar.

Orta Doğu'da yaşanan çatışmaların uluslararası 
bir boyuta taşınması, tüm dünyayı etkileyebilir. 
Türkiye, Atatürk'ün "yurtta sulh, cihanda sulh" il-
kesini hatırlayarak, barışçıl bir dış politika izlemeli, 
bölgesel ve uluslararası dengeleri koruma vizyonun-
dan sapmamalıdır. Tarihimiz, bu vizyonun ne kadar 
değerli olduğunu göstermektedir.

İTTİHAT VE TERAKKİ'NİN 
GÖZ ARDI ETTİĞİ DERSLER

Tarih, milletlere değerli dersler sunar. Ancak bu 
derslerden yararlanabilmek için geçmişte yapılan 
hataları kabullenmek, anlamak ve bu hatalardan 
ders almak gerekir. Türkiye'nin modern tarihinde, 
İttihat ve Terakki'nin Birinci Dünya Savaşı'na girme-
si bu türden önemli bir dönüm noktasıdır.

İttihat ve Terakki, Osmanlı İmparatorluğu'nu 
modernleştirmeyi amaçlayan bir hareket olarak orta-
ya çıktı. Ancak bu hareketin liderleri, dış politikada 
stratejik hatalar yaparak imparatorluğu dünyanın 
en büyük savaşlarından birine soktular. Bu karar, 
imparatorluğun sonunu hızlandırdı ve milyonlarca 
insanın hayatını etkiledi. Savaşın sonunda, impa-
ratorluk toprakları işgal edildi, ekonomisi çöktü ve 
halkı yoksullukla karşı karşıya kaldı.

Atatürk'ün kurduğu Türkiye Cumhuriyeti, bu 
yıkımın üzerine inşa edildi. Cumhuriyetin kuruluş 
felsefesi, ulusal egemenliğe ve bağımsızlığa dayanı-
yordu. Atatürk, barışçıl politikasıyla, Türkiye'yi dış 
çatışmalardan uzak tutmayı hedefledi. İnönü'nün 
İkinci Dünya Savaşı sırasında gösterdiği dirayet, bu 
ilkenin ne kadar değerli olduğunu kanıtlar nitelik-
tedir.

Günümüzde, Orta Doğu'da yaşanan çatışmalar 
ve uluslararası gerilimler, Türkiye'nin dış politika 
vizyonunu tekrar gözden geçirmesi gerektiğini göste-
riyor. İttihat ve Terakki'nin Birinci Dünya Savaşı'na 
girmesiyle yaşanan felaketler, bugünkü liderlere, dış 
politika kararlarını alırken tarihten ders almanın 
önemini hatırlatmalıdır.

TÜRKİYE ATATÜRK’ÜN 
İZİNDEN GİDEREK 

ORTADOĞU’ DA BARIŞA 
ÖNCÜLÜK ETMELİDİR
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Dünyada barışa en çok ihtiyaç 
olan bugünlerde Şişli’den tüm 
dünyaya barış ve kardeşlik mesaj-
ları verildi. Aya Dimitri Kilisesi 
ve onun kutsal günü olan 26 
Ekim Aya Dimitri Kültür Günü, 
bu yıl Şişli Belediyesi’nin ortak 
kültür projesiyle farklı bir anlam 
kazandı.

Şişli Belediyesi ve Kurtuluş 
Aya Tanaş - Aya Dimitri - Aya 
Lefter Rum Ortodoks Kilisesi 
ve Mektebi Vakfı iş birliğiyle 26 
Ekim Perşembe günü Aya Dimitri 
Kültür Günü Buluşması gerçek-
leştirildi.

Kurtuluş Özel Rum İlköğretim 
Okulu bahçesinde düzenlenen 
Kültür Günü Buluşması, su-
yun iki yakasındaki dost elleri 
birleştirdi. Kurtuluş semtinden 
ayrılmak durumunda kalan ve şu 
anda Yunanistan’da yaşamlarına 
devam eden 50 komşu, Şişli’de 
yaşayan komşularıyla bu buluş-
mada bir araya geldi. Buluşmada, 
hayli duygusal anlar yaşandı.
KESKİN: SEVGİNİN, UMUDUN 
KAYNAĞI OLACAK

Şişli Belediye Başkanı Mu-
ammer Keskin, Kurtuluş Aya 
Tanaş Aya Dimitri Aya Lefter 
Rum Ortodoks Kilisesi ve Mektebi 
Vakıf Başkanı Yorgo Teodoridis’in 
yanı sıra, pek çok dernek ve vakıf 
temsilcileriyle Rum cemaatin-
den vatandaşların katılımıyla 
gerçekleştirilen buluşmada anılar 
tazelendi, hasret giderildi.

Etkinlikte bir konuşma ger-
çekleştiren Şişli Belediye Başkanı 
Muammer Keskin, Şişli’nin; 
farklı din, dil, ırk, yaşam kültü-
rünün; savaşın, ayrışmanın değil 
bir arada durmanın, bir arada ba-
rışı çoğaltmanın aracı olduğunun 
en güzel örneği olduğu belirtti. 

“Hele de büyük bir insanlık dra-
mının yaşandığı böylesi bir savaş 
ortamında. Ne kadar kıymetli bir 
hazine bu. Aslında bu toprak-
larda da pek çok acı yaşandı. 
Hatırladıkça kimimizin yarasını 
kazıyan, kimimizin utancını ta-
zeleyen acılar. Bunları elbette yok 
saymak mümkün değil” diyen 
Keskin; önemli olanın dost, kar-
deş ellerin bu kadar acı ve ayrılık 
sonrasında bir araya gelmek iste-
mesi olduğunu vurguladı. Başkan 
Keskin konuşmasına şöyle devam 
etti: “Her köşesinde eskiye, eski 
değerlere özlem dolu hikâyelerle 
karşılaştığımız 
semtimiz ve bu 
bölgenin sembolü 
olan Aya Dimit-
ri Kilisesi’nin 
bu özel günü 
dünyamızın ve 
insanlığın büyük 
bir sınav verdiği 
bu zor zamanda 
yine herkese 
ısrarla kardeşli-
ğin, sevginin ve 

hoşgörünün yeşereceği bir umut 
kaynağı olacak.”
“BU MOZAİĞİN BİR PARÇASI 
OLMAK AYRICALIK”

Aya Tanaş Aya Dimitri Aya 
Lefter Rum Ortodoks Kilisesi 
ve Mektebi Vakıf Başkanı Yorgo 
Teodoridis de Aya Dimitri Kültür 
Günü Buluşması’nda duygusal bir 
konuşma yaptı. Gayelerinin Ta-
tavla’nın, kültürler arası sağlıklı 
iletişimini ve önemini her fırsatta 
vurgulamak ve öne çıkarmak 
olduğunu belirten Teodoridis 
sözlerini şöyle sürdürdü:

“Bu kültürün, gerçek an-
lamda Tatavla kültürünün, bu 
farklı mozaiğin bir parçası olmak 
gerçekten bir ayrıcalık. Ayrıca 
mezuniyetlerinin üzerinden uzun 
yıllar geçse de kalplerinde özel bir 
yeri olan okullarını unutmayıp, 
Atina’dan İstanbul’a kilomet-
relerce yol katederek tekrar eski 
okul sıralarını özlemle ziyaret 
eden sevgili mezunlarımıza çok 
teşekkür ediyoruz.”

Aya Dimitri Kültür Günü 
Buluşmasında, yazar Hüseyin 
Irmak’ın Şişli Semt Kitaplığı 
projesi çerçevesinde kaleme aldığı 
Şişli’de Kadim Bir Semt: Kur-
tuluş” isimli kitabının da imza 
günü gerçekleştirildi. 

KENT YAŞAM 

Şişli’den dünyaya 
BARIŞ MESAJI
Şişli Belediyesi, Kurtuluş semtinden göç etmek durumunda kalan ve şu anda 
Yunanistan’da yaşamlarına devam eden 50 komşusunu, Şişli’de yaşayan kom-
şularıyla Aya Dimitri Kültür Günü Buluşması’nda bir araya getirdi.

Esenyurtlular, belediyenin 
verdiği diyetisyen hizmeti saye-
sinde kilo kontrolü yaptırarak, 
doğru beslenme yöntemlerini 
öğreniyor.

Esenyurt Belediyesi, vatan-
daşların beslenme problemleri-
ni ortadan kaldırmak amacıyla 
diyetisyen hizmeti veriyor. 
Merkeze gelen hastaların diyet 
programı öncesi metabolizma 
yaşı, yağ, kas, kemik durumu 
ölçümleri yapılarak sağlıklı ya-
şam hakkında bilgiler veriliyor. 
TAKİBİ DE YAPILIYOR

Kilo alamama ve aşırı kilo 
sorunu olanlara, kan tahlilleri 
doğrultusunda uzman diyetis-
yen tarafından diyet programı 
yapılarak takibi sağlanıyor. 
Bunların yanı sıra kilo prob-
leminin altında psikolojik 
nedenler yatan hastalar, bele-
diye bünyesinde hizmet veren 
alanında uzman psikologlara ve 

belediyeye ait spor salonlarına 
yönlendirilerek sürecin daha 
sağlıklı bir biçimde ilerlemesine 
katkı sağlanıyor.
“OLUMLU DÖNÜŞLER
ALIYORUZ”

Bireye özgü beslenme prog-
ramları hazırladıklarını söyle-
yen Diyetisyen Duygu Gizem 
İnce, “Vatandaşlarımızın boy 
ve kilo endekslerine bakıyoruz 
ve her hangi bir 
kronik hasta-
lıklarının olup 
olmadığını tes-
pit ederek kan 
tahlili istiyoruz. 
Bu sonuçlara 
göre vatandaşla-
rımızla diyet lis-
teleri ve sağlıklı 
beslenme adı 
altında görüş-
melerimizi yapı-

yoruz. Kilo alma, kilo verme 
gibi ihtiyaçlar doğrultusunda 
aylık olarak takiplerini yapıyo-
ruz” diyerek, vatandaşlardan bu 
hizmetle ilgili olumlu dönüşler 
aldıklarını belirtti. Vatandaşlar, 
haftanın 5 günü mesai saatleri 
içerisinde verilen diyetisyen 
hizmetinden faydalanmak için 
444 0 411 numaralı telefonu 
arayarak, randevu alabiliyor. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Esenyurtluların sağlığı her şeyden önemli
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Beylikdüzü Belediyesi’nin 
Cumhuriyet’in 100. yılı etkin-
likleri kapsamında düzenlediği 
Cumhuriyet ve Kadın söyleşisi, 
yoğun bir katılımla yapıldı. Ga-
zeteci-Yazar Özlem Gürses’in mo-
deratörlüğünde yapılan söyleşide 
Zehra Çalık ve Ece Üner, Cumhu-
riyet’in kadınlar için önemine 
değindi. 

Beylikdüzü Atatürk Kültür ve 
Sanat Merkezi’nde gerçekleşen 
söyleşiye, Beylikdüzü Belediye 
Başkanı Mehmet Murat Çalık, 
ilçe protokolü ve yüzlerce Beylik-
düzülü kadın katıldı. 
GÜRSES: KADININ GERİ PLANDA 
OLDUĞU BİR YAPIYI KABUL 
ETMEMİZ MÜMKÜN DEĞİL

Etkinliğin açılışında konuşan 
Gazeteci-Yazar Özlem Gürses, ka-
dının içinde olmadığı bir sürecin 
başarıya ulaşmasının zor olduğu-
nu söyleyerek “Çünkü biz mü-
cadeleye tutunuyoruz. Kadınlar 
hep çözümün bir parçası oluyor. 
Ya bir yol buluyor ya da bir yol 
açıyor. Kadınlar dayanışmanın, 
empati kurmanın ve duvarları 
yıkmanın bir yolunu buluyor. 
Günün sonunda çocuklarını aynı 
okula, aynı sokağa gönderiyorlar. 
Aslında kadının yaşadığı sorun-
ları da çoktan çözmüş olmalıy-
dık. Kalkınmayı tüm insanlara 
yaymamız gerekirdi. Bunu açıkça 
ifade etmeliyiz. Kadının geri 
planda olduğu bir yapıyı kabul et-
memiz mümkün değil. Böyle bir 
toplumun başarıya ulaşma şansı 
da yok zaten. İyi ki bugün Meh-
met Murat Çalık gibi yöneticiler 
var ki bu geri kalmışlığı ikinci 
yüzyıla kalmadan bitirmeye 
çalışıyorlar. Ben kalpten inanıyo-
rum ki Cumhuriyet kimsesizlerin 
kimsesi olarak tüm yurttaşları 
birbirine eşit kılan muazzam bir 
sistem. Bu mücadeleyle ikinci 

yüzyıla çok daha yüksek bir değer 
sistemiyle çok daha yüksek mua-
sır medeniyet seviyesine çıkaca-
ğız” diye konuştu. 
“CUMHURİYET BİZE
ÇOK YAKIŞIYOR”

Beylikdüzü Belediyesi’nin 
kadınlara destek olan projelerine 
de değinen Zehra Çalık, “Kadının 
anne rolü de var. Biz kadınların 
yoksunluk duygusu yaşamasını 
istemediğimiz için Beslenme 
Saati uygulamasını hayata geçir-
dik. Ayrıca sosyal ve psikolojik 
anlamda danışmanlık hizmeti 
veriyoruz. Bunun yanında okuma 
yazma kurslarımız var. Anne 
geliştikçe eve yansıyor, bunun 
çok güzel örneklerini görüyoruz. 
Kadınların gözlerindeki parlaklık 
muhteşem bir şey. Kendi alanım-
da Cumhuriyet’in 100. yılında 
ne kadar, kaç kadına dokunabi-
lirsem ‘ne mutlu bana’ diyorum. 
Tabii ki daha çok yol kat etmemiz 
lazım. Atatürk’ün ilke ve inkı-
lapları doğrultusunda bu yolu 
yürümeye devam etmemiz lazım. 
Cumhuriyet bize çok yakışıyor” 
diye konuştu. 
ÜNER: BU YÜZYIL BİZİM

Cumhuriyet’i en çok koruma-
sı gerekenin kadınlar olduğunu 
ifade eden Ece Üner ise “Çünkü 
kadının değerini teslim eden 
tek rejim Cumhuriyet rejimidir. 
Atatürk diyor ki; Türklüğü yük-
seltmek isteyen kadını yücelt-
sin. Toplumsal ilerleme demek, 
kadının çağdaşlaşmanın odağına 
alınması demektir. Kadının her 
anlamda erkekle eşit durumda 
olması lazım. Bir toplumun yarısı 
zincirlerle toprağa bağlıyken di-
ğer yarısı kanatlanıp uçamaz. Bu 
yüzden kadın demek Cumhuriyet 
demek, Cumhuriyet demek kadın 
demektir.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

‘Cumhuriyetin Kadınları’ 

unutulmadı
Beylikdüzü Belediyesi’nin Cumhuriyet’in 100. yılı etkinlikleri kapsamında 
düzenlediği Cumhuriyet ve Kadın söyleşisi yoğun bir katılımla gerçekleşti. 

Türk bayraklarını evleri-
nin balkonuna ve iş yerleri-
ne asan ilçe sakinleri milli 
değerlere gösterilen saygıdan 
dolayı belediye ekiplerine te-
şekkür etti. Beşiktaş'ta Cum-
huriyetimizin 100. yılına 
birlikte, coşkuyla girileceğini 
belirten Beşiktaş Belediye 
Başkanı Rıza Akpolat “Cum-
huriyetimizin 100. yılını 
sadece bir kez kutlayabiliriz! 
Beşiktaş'ımızın her köşesini 
100. yıl için süsledik. Şimdi
de tüm komşularımı evlerini - 
iş yerlerini, sokaklarını şanlı 
bayrağımızla ve Ata’mızla 
donatmaya davet ediyorum.” 
dedi.
BÜTÜN SOKAK VE 
CADDELERDE DAĞITILIYOR

Cumhuriyetin 100. yılının 
coşkulu bir şekilde kutlan-
ması için Beşiktaş Belediyesi 
hazırlıklarına ara vermeden 
devam ediyor. Beşiktaş Be-
lediyesine bağlı saha çözüm 
ekipleri ilçenin bütün sokak 
ve caddelerini dolaşarak 
esnafa ve vatandaşlara bayrak 
dağıtıyor. İlçe sakinlerinden 
Ferda Yücel:

 ‘’29 Ekim, Cumhuriyet 

Bayramımızın 100. yılının 
kutlu olmasını temenni edi-
yorum ve herkesin Atatürk’e 
saygı göstermesinden çok 
memnunum’’ dedi. Etkinlik 
hakkında konuşan bir diğer 
ilçe sakini Necdet Üneri ise:

“Atatürk’ümüzün bize, 
böyle bir ülkeyi bu halde 
teslim etmesi çok büyük bir 
olay. Bunda dolayı Ata’ma 
minnettarım.
AKPOLAT: BEŞİKTAŞIMIZIN 
HER PENCERESİNDE, HER 
YERİNDE ATAMIZ VE ŞANLI 
BAYRAĞIMIZ OLSUN İSTEDİK

Beşiktaş Belediye Başkanı 
Rıza Akpolat ise konu hakkın-
da şu mesajı paylaştı:

“Değerli komşularım;
Cumhuriyetimizin ku-

rucusu Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk ve silah arkadaşlarını 
özlemle anarken, Beşiktaş’ı-
mızın her penceresinde, her 
yerinde Atamız ve şanlı bayra-
ğımız olsun istedik. 29 Ekim 
Cumhuriyet Bayramımız ve 
Cumhuriyetimizin 100. yılı 
kutlu olsun.” 

KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

Akpolat’tan 
100. Yıl çağrısı!

Beşiktaş Belediyesi, 
Cumhuriyet’in 100. 

yılının coşkuyla 
kutlanması için 

ilçedeki komşuları-
na ve esnafa bayrak 

dağıtımı yapıyor. 
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Ümraniye Belediyesi, ilçede 
yaptığı bin 330 araçlık 3 oto-
parkın ardından 2 yeni otopark 
daha yaparak caddelerdeki araç 
yoğunluğunu azaltmayı planlı-
yor. Aynı zamanda ilçe genelinde 
yapılan asfalt, kaldırım, yeni 
yollar ve yeni taksi duraklarıyla 
ulaşımı konforlu ve güvenli hale 
getirebilmek için yeni projeler 
üretmeye devam ediyor.
ÜMRANİYE RAHAT ULAŞIMLA 
ÖRNEK OLACAK

Ümraniye Belediyesi tarafın-
dan hazırlanan Ulaşım Master 
Planı ile özellikle pik saatlerde 
kilitlenme noktasına gelen 
trafiğin akıcı hale gelmesi hedef-
leniyor. Ulaşım Master Planı 
ile Ümraniye’de tamamlanan, 
devam eden ve planlanan 14 
proje: Küçüksu Caddesi-Çamlık 
Kavşağı bağlantı yolu projesi, 
Baraj Yolu-Hat Boyu Bulvarı 
battı-çıktı projesi, E-80 yan yol 
ve Şenol Güneş Bulvarı yol ge-
nişletme projesi, 3001 Cadde-O4 
bağlantı projesi, Saray Mahallesi 
K9 Kavşağı’na çıkış yolu bağlantı 
projesi, E-80-Turgut Özal Bulvarı 
bağlantı projesi, E-80-Varan Cad-
desi bağlantı projesi, Mirkelam 
Tesisleri Kavşak projesi, Küçüksu 
Caddesi trafik sirkülasyon proje-
si, Alemdağ ve Petrol Yolu Cad-
deleri trafik sirkülasyon projesi, 
Tantavi Mahallesi Şile Otoyolu 
yan yol çıkış projesi. Atatürk 
Mahallesi ve çevresi trafik sirkü-

lasyon projesi tamamlanırken, 
Trabzon Park Millet Bahçesi bağ-
lantı yolu ile Dudullu Meydan ve 
Trafik Düzenleme projesinin ise 
inşaatına başlandı. 
YENİ OTOPARKLAR İLE HEM 
PARK HEM TRAFİK SORUNU 
ORTADAN KALKIYOR 

Ümraniye’de son dört yılda 
otopark sorununa çözüm bulmak 
için Atatürk Mahallesi’nde 330 
araç kapasiteli, Millet Bahçesi’n-
de 880 araç kapasiteli ve Santral 
Meydanı’nda 120 araç kapasiteli 
otoparklar hizmete açıldı. Ayrıca 
ilçede yapımında sona gelinen 
Osmangazi Korusu Millet Bah-
çesi’nde yer alan 700 araçlık oto-
park kısa sürede vatandaşların 
hizmetine sunulacak. Yapımına 
başlanan 2 ayrı proje ile de ilçeye 
bin 355 araçlık yeni otopark ala-
nı kazandırılacak.

Yaya ve araçların trafikteki 
seyrini daha güvenli hale getir-
mek için 372 cadde ve sokakta 
asfaltlama, 10 bin noktada 
kaldırım çalışması, 24 bin 213 
noktada onarım çalışması, 21 
bin 504 metre yağmur suyu ka-
nalı imalatlarının yanı sıra, tra-
fik akışının rahatlaması adına 
muhtelif kavşaklarda geometrik 
düzenlemeler de yapıldı.

Ümraniye Belediyesi ayrıca 
Saray, Tantavi, Kenttur, Soyak 
Site, Çamlık, Atakent, Cam, 
Elmalıkent ve Hisar Taksi Du-
rakları’nı yeniden yaparak ilçeye 

kazandırdı.
YILDIRIM: VATANDAŞIMIZIN 
ZAMANINI ÇALAN TRAFİĞİ 
BİTİRİYORUZ

Ümraniye Belediye Başkanı 
İsmet Yıldırım, Ümraniye’de 
tamamlanan, devam eden ve 
planlanan 14 proje hakkında 
konuşarak, “İlçemizdeki araç 
yoğunluğu sebebiyle ulaşımda 
yaşanan sıkıntıları çözmek için 
birçok ulaşım projesi geliştir-
dik. Çünkü Ümraniye, sağlam 
zemini, temiz havası ve ulaşım 
akslarının da ortasında olması 
sebebiyle tercih edilen ilçeler 
arasına yerleşti. İlçenin nüfu-
su bugün 750 binlere yaklaştı. 
Gündüz ise ilçenin nüfusu 1 
milyonu geçiyor. Bu da araç 
yoğunluğunun artmasına 
sebep oluyor. Ancak Ümraniye 
Belediyesi olarak, ilçe genelin-
de yaptığımız asfalt, kaldırım, 
yeni yollar ve taksi duraklarıyla 
ulaşımı daha konforlu ve güven-
li hale getirmeye çalışıyoruz. 
Çünkü vatandaşlarımızın birço-
ğunun zamanı trafikte geçiyor. 
Amacımız ise, bu süreyi en 
aza indirmek. Belediye olarak, 
hazırladığımız Ulaşım Master 
Planı ile özellikle pik saatlerde 
kilitlenme noktasına gelen tra-
fiğin akıcı hale gelmesi hedefli-
yoruz. Ümraniye için gecemizi 
gündüzümüze katarak, çalışma-
ya devam edeceğiz” dedi. KENT 
YAŞAM HABER MERKEZİ

14 MEGA PROJE…
Trafik sorunu Ümraniye’de tarihe karışıyor

Ümraniye Belediyesi, ilçede 
artan nüfus ve araç yoğunluğu 

sebebiyle ulaşımda yaşanan 
sıkıntıları çözmek için 14 yeni 

ulaşım projesi geliştirdi. Trafik 
ve park sorununu ortadan 

kaldıracak Ulaşım Master Planı 
kapsamında hazırlanan 14 

proje ile Ümraniye’deki trafik 
yoğunluğunun yüzde 30 azal-

tılması planlanıyor.
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Cumhuriyetimizin 100.Yılı 
kutlama etkinliğine Başakşehir 
İlçe Kaymakamı Uğur Turan, 
Başakşehir Ak Parti İlçe Başkanı 
ve İkitelli Organize Sanayi Böl-
gesi Sanayi Sitelerinden Cila ve 
Nikelajcılar Sanayi Sitesi Yöne-
tim Kurulu Başkanı Sebahatdin 
Kayas, İkitelli Organize Sanayi 
Bölgesi’nde yer alan 38 sanayi 
sitesinin yönetim kurulu baş-
kanları, Başakşehir STK Temsil-
cileri ile Başakşehir Siyasi Parti 
İlçe Başkanları katıldı.
KESKİN’İN EV SAHİPLİĞİNDE

İstanbul İkitelli OSB Yöne-
tim Kurulu Başkanı Mustafa 
Keskin ve Yönetim Kurulu 
Üyelerinin Ev Sahipliğine 

gerçekleşen Cumhuriyetimi-
zin 100.Yılı Kutlama Etkin-
liğinin sunumu İkitelli OSB 
Basın Temsilcisi İlknur Kaplan 
yaptı.
GÜNÜN ANLAM VE ÖNEMİNE 
İLİŞKİN KONUŞMALAR YAPILDI

Cumhuriyetimizin 100.Yılı 
Etkinliği kapsamında Başak-
şehir Kaymakamı Uğur Turan 
ve İkitelli Osb Yönetim Kurulu 
Başkanı Mustafa Keskin gü-
nün anlam ve önemiyle ilgili 
birer konuşma yaptılar.

Etkinlik Cumhuriyetimi-
zin 100.yılı pastasının kesilip 
davetlilere ikram edilmesiyle 
sona erdi. KENT YAŞAM 

HABER MERKEZİ

İkitelli OSB’de 100. Yıl coşkusu
İkitelli OSB Yönetim Kurulu Başkanlığı ev sahipliğinde 
İkitelli OSB yerleşkesinde yapılan 29 Ekim Cumhuriyetimizin 
100.Yılı anma etkinliği yoğun katılımla gerçekleşti.

Etkinlik çok sayıda sanatçı, 
STK temsilcisinin katılımı, tele-
konferansla canlı bağlanan beledi-
ye başkanlarının ve iş adamlarının 
destek açıklamasıyla yapıldı.

Geceye görüntülü canlı bağlan-
tı ile bağlanan Artvin Belediyesi 
Başkanı Sayın Demirhan ELÇİ, 
Ardanuç Belediyesi Başkanı Sayın 
Yıldırım DEMİR, Borçka Belediyesi 
Başkanı Sayın Ercan ORHAN bu 
anlamlı etkinlik için İSARF Artvin 
Federasyonuna teşekkür etti. 
Aytun bebeğe desteklerinin tam 
olduğunu "Haydi Artvin", Deniz 
bebek tamam sıra Aytun Bebek-
te", "ARTVİNLİLER Aytun bebeğin 
sesine ses katacak ve Aytun bebek 
yaşayacak" ifadelerini kullandılar.

Şişli Belediyesi Nazım Hikmet 
Kültür merkezinde SMA’lı çocuk-
lar İçin düzenlenen etkinliğin 

sunumunu Sanatçı Hülya Yıldız 
yaptı. Etkinliğe ülke genelinde 
ilan edilen resmi milli yasa rağ-
men ilgi büyüktü.  İstanbul Artvin 
Dernekler Federasyonu Genel Baş-
kanı Sinan Temiz gecenin açılış 
konuşmasını yaptı.

TEMİZ: DEVLET BABAYA
SESLENİYORUZ

Temiz yaptığı konuşmada; 
”Şöyle ki; Artvin/Şavşatlı hemşe-
rimiz SMA Tip 1 hastamız Aytun 
Miraç ERBAY yavrumuz tedavi 
olamaz ise hayata tutunma umu-
du giderek azalıyor, tedavisi için 
yaklaşık iki milyon dolar gerekli ve 
maalesef zaman çok kısa. İşte bu 
gecenin amaçlarından biri de Ay-
tun bebeğimizin yaşam sesine hep 
birlikte ses vermek, SMA hastalığı 
ve mağdurları için farkındalık 
kazandırmaktır. Devlet babamız 
SMA hastaların ilaç bedelini karşı-
lamıyor. Buradan devlet babamızı 
yönetenlere yüksek sesle çağrımız 
var; "Yaşam temel bir haktır." 
"Derhal bu yaşamsal soruna el atıl-
malı, gerekli önlemler alınmalı ve 
birçok ülkede olduğu gibi sağlıkla 
ilgili bedeller sigorta kurumları 
tarafından ücretsiz karşılanmalı. 
Devlet baba bu günler için var. 
Âmâsız-fakatsız." dedi 
ÖNEMLİ BİLGİLER VERİLDİ

Etkinliğin bilgi şöleni sunu-
munu yapan Sayın Prof. Dr. Ömür 
GÜNALDI ise SMA hastalığı ve te-
davi yöntemleri hakkında önemli 
tıbbı bilgiler verdi. Fidan Uğur/
KENT YAŞAM

Sinan temiz: Yaşam
temel bir haktır

İSARF İstanbul Artvin Dernekler Federasyonu aracılığıyla 19 Ekim 
Perşembe akşamı Şişli Belediyesi Nazım Hikmet Kültür merkezinde 
SMA’lı çocuklar İçin Sempozyum ve Farkındalık etkinliği düzenlendi.  

Maltepe Belediyesi Kadın 
ve Aile Hizmetleri Müdürlü-
ğü’ne bağlı Üreten Engelliler 
Merkezi’nde Türkiye Cum-
huriyeti’nin kuruluşunun 
100. yıl dönümü nedeniyle
kutlama programı düzenlen-
di. Programa merkeze bağlı
Çalışkan Karıncalar Atölyesi 
öğrencileri, öğretmenleri
ve velileri katıldı. Öğren-
ciler, bir dakikalık saygı
duruşunun ardından İstiklal 
Marşı’nı okudu. Program,

Türk bayrakları ile 10. Yıl 
Marşı’nın söylenmesi ile 
sona erdi. 
GENÇLİĞE 
HİTABE’Yİ ANLATTI 

Maltepe Belediyesi 
Kütüphane Müdürlüğü’nce 
“Cumhuriyetin 100. Yılında 
Mondros’tan Cumhuriyete 
Gençliğe Hitabenin Şifreleri” 
konulu seminer Yaşar Kemal 
Kültür Merkezi’nde ger-
çekleşti. Seminerde tarih-

çi- radyo programcısı Yusuf 
Öztürk katılımcılara Cum-
huriyetin kuruluş sürecini 
anlatarak, Mustafa Kemal 
Atatürk’ün cumhuriyeti ve 
onun değerlerini gençlere 
emanet ettiğini anımsattı. 
Öztürk, Atatürk’ün Gençliğe 
Hitabe’yi Türk milletinin 
geçmişte yaşadığı sıkıntıları 
tekrar yaşamaması ama-
cıyla yazdığını ifade ederek 
detaylarını katılımcılar ile 
paylaştı. 

Altın Karıncalar, 
100. yılı kutladı
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